
   
 
 

Referat 
Møte: Ungdomsrådet i Vestre Viken 
Møtedato: 
Tidspunkt: 

15.11.2023 
1700-1900 

Sted: Grønland 32, Tyrifjord 2 
 

Inviterte: Fra Ungdomsrådet: 
Andreas Rollheim Melby (digitalt), Ayse Iclal, Silje Crosby, Elenor Amalie Iversen,  
Fra administrasjonen: 
Kurt Kleppe Josefsen, Anne-Lise Kristensen 
 
Fra Brukerutvalget: 
Rune Kløvtveit 
 
Forfall: 
Hanan Murad, Kaja Borgersen, Hedda Vågårøy 
 
 

 
Saksliste: 
 

Agenda 
 
Saker 
51/23 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak/kommentar: 
Godkjent 
 

52/23 Referat fra UR møtet 1710 
 
Vedtak/kommentar: 
Godkjent 
 

53/23 Innkomne saker 
• Foreløpig protokoll BU oktober 
• Foreløpig protokoll BU HSØ oktober 
• Revidering av Felles retningslinjer for brukermedvirkning på systemnivå 
• Årlig melding 2023 

 
Vedtak/kommentar: 
Foreløpig protokoll BU oktober 
Tas til orientering 
 



   
 
 

Foreløpig protokoll BU HSØ oktober 
Tas til orientering 
 
Revidering av Felles retningslinjer for brukermedvirkning på systemnivå 
Brukerutvalget og ungdomsrådet setter ned et felles utvalg som ser på 
retningslinjer. Ayse og Rune leder arbeider og suppleres med en til fra Hanan fra 
ungdomsrådet. Oppnevning av en person til fra brukerutvalget oppnevnes på neste 
møte.  
 
Årlig melding 2023 og Årsmelding 
Anne-Lise tar ansvar for å følge opp områder i Årlig melding hvor det er naturlig at 
UR bemerker. Utkast til Årlig melding sendes alle medlemmer når den foreligger og 
innspill tas via intern gruppe på FB.  
Årsmelding lages slik at den også kan brukes som en rekrutteringsplakat og det lages 
også en versjon som kan legges ut på skjermer på sykehusene samt plakat til FB.  
 
 

54/23 Erfaringsutveksling 
Hva har skjedd siden sist?  
Hva har den enkelte deltatt på? 
 
Vedtak/kommentar: 
Silje: Innlegg om sikkerhetsplan på Gardermoen. Presentasjon av oppsummeringen 
som ble gitt akuttnettverket. Presentasjon av elæringskurset. Fint at Ungdomsrådet 
ble vist frem. Legg ut artikkelen fra Silje på Internett og Facebook. Snakk med 
kommunikasjonsavdelingen. 
 
Andreas; samling FFO for ungdomsrådene, spennende program og god foreleser. 
Fikk trening i planlegging av presentasjoner. 
 
Fact UNG: ingen aktivitet siden sist. 
 

55/23 Status arbeidsgruppene 
 
Vedtak/kommentar: 
Første møte med ambulansetjenesten 
Silje har deltatt i møte med Leder i ambulansetjenesten. Erfarer ønske om 
samarbeid og det er lagt en plan for videre arbeid. 
 
Ungdom på voksenavdeling 
Det er under arbeid et skriv som skal sendes de avdelinger som vi har identifisert 
tidligere. Ayse i samarbeid med Kurt lager utkast. 
 
Overganger 
Ingen aktivitet siden sist. 
 
Nye nettsider for ungdom 
Sidene mangler litt fra psykisk helse og rus. Kurt tar kontakt med 
kommunikasjonsavdelingen for å få lagt ut det som er laget så langt. 



   
 
 

Etter møtet er sidene lagt ut Ungdom på sykehus - Vestre Viken HF. 
Alle bes gjennomgå sidene og komme med kommentarer. 
 

56/23 Eventuelt 
 
Samarbeid med BUPA 
Vi har mottatt mail fra BUPA i forhold til områder de gjerne skulle hatt 
ungdomsrådets deltakelse i. Vi er bekymret for at det kan bli litt mer arbeid enn UR 
kan delta i og ønsker en dialog med avdelingsleder. 
Kanskje kan UR utnevne to personer som tar hovedansvar for å følge opp de 
forskjellige arbeidene i BUPA? UR ønsker å invitere Heidi Taksrud til utvalgets møte i 
januar for dialog. Det er ønskelig å identifisere hva som det ut fra BUPA sin side er 
viktigst at UR er med på og samstemme dette med dets ønsker og behov. 
BUPA har ønsket at det lages to videofilmer som kan benyttes i internopplæring av 
ansatte og rekruttering av ungdom. Dette filmes på januarmøtet. Vi tar et kort 
digitalt møte i forkant for å diskutere hva som er viktig å få frem i filmene. 
Det er også ønske om at avdelingssjefen gir en orientering om psykisk helse for 
ungdom, da både tilbud i kommunene og VV. 
 
Pris for brukermedvirkning 
Anne-Lise tok opp etablering av pris for brukermedvirkning.  
UR ønsker å bidra i dette. 
 
Årsplan for UR 2024 
Kurt og Ayse lager et utkast. 
Første møte 30. januar kl 1700-1900 
 
Styremøte - dialogmøte med UR og BU – 18. desember 
Det er igjen tid for dialogmøte mellom Brukerutvalget og Styret i VV.  
Brukerutvalget ønsker som de to siste år at UR kan bruke 1/3 del av møtet (dvs 10 
min. innlegg og 10 min. diskusjon) for å ta opp saker som UR tenker kan være 
aktuelt å ta opp med styret. Ayse sjekker om hun har anledning og evnt utnevner 
andre.  
 
Bærekraftsplanen 
Bærekraftsplanen definerer hva VV skal arbeide fremover de neste år og er styrende 
for arbeidet i klinikkene. Denne legges ved som kopi i referatet og tas opp i senere 
møter.  
 
Politisk arbeid - fravær på skolene 
Status ikke kjent. Følges opp av Anne-Lise. 
 
Neste møte er fellesmøte med Brukerutvalget 12. desember. 
Hovedpunkt vil være orientering om erfaringer og planer for innføring av bruk av 
Kunstig intelligens i VV. 
 
 

 
 

https://www.vestreviken.no/rettigheter-for-pasienter/brukermedvirkning/ungdom-pa-sykehus/
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